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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Wanneer werd u op de hoogte gesteld van het vertrek van Sappi? 
 
Antwoord 1: 
Het college is dinsdag 14 december 2021 op de hoogte gesteld over het voornemen tot verkoop. 
Daarmee is geen sprake van het vertrek van de fabriek zelf. 
Er is ook een uitnodiging voor bestuurlijk overleg ontvangen met de directie van Sappi waarin ons 
een nadere toelichting op hun besluit is toegezegd. 
 
Vraag 2: 
Heeft u in het verleden al eens de denkoefening gedaan over wat de gevolgen van een eventueel 
vertrek zouden zijn voor de toekomstplannen van Maastricht? Zo ja, in welke vorm en kunt u de 
uitkomsten daarvan met ons delen? 
 
Antwoord 2: 
Een groot aantal jaren geleden, bij de start van de gebiedsontwikkeling Belvédère, is bij wijze van 
een eerste ambtelijke vingeroefening gekeken wat de impact zou kunnen zijn van het gehele Sappi-
terrein op de totale gebiedsontwikkeling. Het is bij deze theoretische vingeroefening gebleven 
waaraan geen enkele status is toegekend, al was het maar omdat onze inzet er steeds op gericht is 
geweest de papierfabriek te behouden voor de stad en de activiteiten voor zover mogelijk te 
integreren in de gebiedsontwikkeling. Het is ook daarom niet wenselijk deze eerste denkoefening te 
delen. 
Recent is er op initiatief van Sappi een haalbaarheidsstudie uitgevoerd naar het zuidelijke deel van 
het Sappi-terrein vanaf de Fransensingel. Zoals u bekend heeft dit uiteindelijk geresulteerd in de 
aankoop en planontwikkeling voor Sappi Zuidwest met de doorgetrokken Maasboulevard en de 
afbouw van Het Bassin met een bouwblok op Sappi Zuidwest.  
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Vraag 3: 
Nu we dit weten, is het niet slimmer om de plannen voor het gebied Bassin en de herontwikkeling 
ervan een tijd te parkeren? Immers, mocht er geen overname plaatsvinden, komt er een veel groter 
gebied voor ontwikkeling beschikbaar en is een integrale aanpak noodzakelijk. 
 
Antwoord 3: 
Zoals al is aangegeven wil Sappi de papierfabriek verkopen. 
Op basis van dit signaal staat voor wat ons betreft de uitvoering van het raadsbesluit over Sappi 
Zuidwest en de gesloten overeenkomst niets in de weg. Het is natuurlijk afwachten in hoeverre het 
besluit van Sappi impact heeft op marktpartijen die doende zijn in de gebiedsontwikkeling. 
Zoals al gemeld in de raadsinformatiebrief zullen wij alert blijven op verdere ontwikkelingen. 
 
Vraag 4: 
Welke gevolgen heeft het vertrek voor de transitievisie warmte? Heeft u al enig idee hoe we de 
binnenstad nu van het gas af kunnen gaan halen? 
 
Antwoord 4: 
De fractie van het CDA heeft met de brief van 17-12-2021 over dit thema schriftelijke vragen gesteld. 
Voor zover nodig kunt u de beantwoording via deze link nogmaals nalezen Antwoord_-_CDA_-
_Warmtenet.pdf.pdf (parlaeus.nl). 
 
Vraag 5: 
Bent u bereid om met Sappi aan scenario’s te werken waarbij bijvoorbeeld, al voorbereidend, 
omscholingstrajecten ontwikkeld worden zodat de werknemers van Sappi een goede kans maken op 
een nieuwe baan, mocht er definitief geen papierfabriek voor Maastricht behouden kunnen blijven?  
 
Antwoord 5: 
Zoals aangegeven zet Sappi in op verkoop van de papierfabriek en daarmee op het behoud van de 
werkgelegenheid. Mocht uw vraag opportuun worden in de toekomst, dan zal het college als 
vanzelfsprekend hieraan aandacht besteden in afstemming met de directie van Sappi. 
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